
	  
	  

	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Elbils Enkät 
 
Med anledning av att elbils användandet i samhället förväntas öka, kommer här en enkät i 
ämnet från Skonarens styrelse.  
Detta för att vi(styrelsen) ska få en uppfattning om hur situationen för el/laddhybrid bilar i 
Skonaren ser ut i nuläget, och medlemmars ev. behov om utveckling av elnät/avtal för att 
underlätta användandet av eldrivna fordon i samfälldheten. 
 
Svaren lämnas i Hus.122 brevlåda, eller maila till: styrelsen@skonaren.com 
Gärna innan 1 juli. 2022 
 
Mvh, Styrelsen 
 
 
Frågor. 
 

1. Har ert hushåll idag ett el eller laddhybrid drivet fordon? 
 

 
      1.a Om ja på ovanstående fråga, vilket märke/modell har ni på er laddbox? 

           (frågan ställs pga att det ev.kan vara en förutsättning att alla medlemmar har boxar som kan 
kommunicera med varandra, för att utveckla laddnings möjligheter för så många bilar som möjligt i 
samfälldheten. Alla boxmodeller kan tyvärr ej det i dagsläget.)                

 
 
2.  Hur många km, i genomsnitt, kör ni er bil under en vardag?(oavsett drivmedel) 

 
 

3. Har ni planer på att köpa el/laddhybrid bil inom en 1, 3 eller 5års period?(om JA, nämn 
gärna inom vilket tidsspann.) 

 
 

4. Skulle du kunna tänka dig att vara med i Skonarens elbilsgrupp, för att ytterligare              
utveckla medlemmars möjligheter att använda el bil? 

(Om JA, skriv, hus nr., namn och tel.nr.) 
 
 
       5. Övriga tankar/ kommentarer. 
	  


